
Input, afspraken en toezeggingen bij LTA 2024-2026 
 

• Algemene zaken 

o Lijstje errata nu al weer te lang, graag meteen goed plannen (GL) 

o Wie bewaakt het halen van termijnen? (VVD) 

o Teveel vraagtekens in eerste kwartaal (VVD) 

o Teveel zaken (o.a. moties) op PM, graag indicatie wanneer ze wel komen (D66) 

o Sommige zaken duren wel erg lang, begrip voor problemen met 

uitvoeringscapaciteit, maar dan ook niet steeds meer taken erbij nemen (D66) 

o Veel wijzigingen in portefeuillehouders en daardoor vertraging in de LTA. Hierdoor 

lijkt er weinig over te blijven voor sommige portefeuillehouders, dit roept vragen op, 

krijgen we alles wel rond als de verdeling over wethouders scheef is? (D66) 

o Voor ons allemaal een taak om LTA up to date te houden, scherp blijven op 

uitvoering van LTA, belangrijk voor controlerende rol van raad (S&S) 

 

Agendacommissie:  

▪ vertragingen mbt LTA houden ons wekelijks bezig, maar kunnen we ook vaak 

niet zoveel aan doen, heeft idd vaak te maken met ambtelijke capaciteit, 

ziekte etc.; we zijn er alert op en als we het idee hebben dat er zaken naar 

achteren worden geschoven die echt eerder hadden gemoeten, vragen we 

daar aandacht voor bij college 

▪ worstelt vaak ook met vraagtekens bij items op kortere termijn, maar krijgt 

niet altijd bevredigend antwoord 

▪ niet duidelijk of wijzigingen qua portefeuillehouder leiden tot vertraging, 

maar daar gaan wij niet over, college streeft naar evenwichtige spreiding van 

werkdruk 

▪ elke maand kijkt griffie met bestuursadviseurs of LTA moet worden 

bijgewerkt en komt LTA met wijzigingsvoorstellen terug op agenda van 

agendacommissie 

▪ wij proberen proactief te sturen, krijgen elke week lijstje met wat er voor 

komende tijd op LTA staat 

▪ wensen en bestellingen vanuit raad geven ook extra werkdruk, is ook 

capaciteit voor nodig 

▪ sommige moties staan op PM omdat ze voortdurend punt van aandacht zijn, 

heeft te maken met formulering motie 

▪ blij met hoe raad bijdrage heeft geleverd door middel van technische én 

kritische vragen en het aandragen van eigen wensen 

 

  



• Strategische investeringsagenda 

o Graag al voordat er knopen moeten worden doorgehakt technische/expertsessies 

met betrokkenen bij grote projecten (bijv. Kardinge) (CDA, PvhN) 

o Brief staat voor juni, liever veel eerder over spreken, conform toezegging om raad 

periodiek bij te praten (S&S) 

o Idem toezegging om in kaart te brengen wat effect van bepaalde keuzes is op 

financiële kengetallen van gemeente, kan mooi gekoppeld worden aan strategische 

investeringsagenda (S&S) 

o Graag tijdpad, en vooraf weten wat de impact van bepaalde keuzes is (D66) 

o Voorzitter van de raad heeft in presidium voorbereidingsgroep voorgesteld, wie 

neemt voortouw? (VVD) 

 

Agendacommissie: neemt deze wensen en suggesties mee en zal hierover met 

college in overleg treden; samenstelling voorbereidingsgroep wordt bij presidium 

neergelegd. 

 

• Wijkwinkelcentra 

o Brief graag van PM naar 1e helft van dit jaar (PvdA, CU) 

 

Agendacommissie: zal aan college vragen of dit mogelijk is 

 

• Laaggeletterdheid  

o Graag toevoegen evaluatie en vernieuwing beleid (regionaal en lokaal plan van 

aanpak) (PvdA) 

 

Agendacommissie: zal deze wens aan college overbrengen 

 

• Cultuurnota 

o Niet pas bespreken bij vaststelling in november, maar graag eerder wensen en 

bedenkingen moment inlassen (PvdA) 

o Wachten op advies Kunstraad? (PvdD) 

o Ook voor die tijd kun je als raad al wel bepaalde uitgangspunten meegeven (PvdA) 

o Wellicht ook beeldvormende sessie met Kunstraad inlassen? (VVD) 

 

Agendacommissie: gaat e.e.a. in overleg met college organiseren, suggesties welkom 

 

• Parkeermaatregelen 

o Frustratie over feit dat parkeermaatregelen pas voor maart op de agenda staan, dat 

was niet de afspraak (zou afgelopen najaar al) (CDA, VVD) 

 

Agendacommissie: zal frustratie aan college overbrengen 

 

• Rioolwateronderzoek 

o Graag weer debat over uitkomsten onderzoek (maart) aan de hand van een brief van 

het college, evt. in combinatie met actieplan middelengebruik (niet als onderdeel van 

brede sessie veiligheid maar apart) (CDA) 

 

Agendacommissie: koppeling rioolwateronderzoek aan middelengebruik is goed idee 



• Spreidingswet 

o Graag moment inlassen om consequenties van spreidingswet voor gemeente te 

bespreken in het bredere kader van de opvang asielzoekers, met onder meer 

aandacht voor besteding van financiën die vrijkomen (wellicht eerst technische 

sessie) (CDA) 

 

Agendacommissie: zal dit met college overleggen 

 

• Duurzaam en betaalbaar bouwen 

o Graag betere borging van initiatiefvoorstel Duurzaam en betaalbaar bouwen; gaat 

om meer dan een keer een sessie organiseren, willen graag uitwerking van integrale 

aanpak (GL) 

 

Agendacommissie: zal signaal aan college doorgeven 

 

• Jongerenparticipatie 

o Sessie die is geweest volstaat niet, graag visie hoe we dit de komende tijd gaan doen 

en inbedding in huidige praktijk van besluitvorming (GL, S&S) 

 

Agendacommissie: heeft zelf al geconcludeerd dat sessie om vervolg vraagt in de 

vorm van echt gesprek met jongeren; wellicht kan dat uitlopen op visie 

 

• Initiatiefvoorstel Diepenring 

o Alleen maar proces op LTA, graag meer inhoud (GL) 

 

Agendacommissie: zal signaal overbrengen, procesbrief kan aangegrepen worden om 

deze wensen te onderstrepen 

 

• Hoogbouw 

o Meer vaart achter nota Hoger bouwen voordat er allemaal losse voorstellen komen 

met hoogbouw; zorgen voor consistentie in beleid (GL) 

 

Agendacommissie: zal signaal overbrengen 

 

• Tabaksspeciaalzaken 

o Nu meegenomen in aanpak binnenstad, maar gaat ook om wijken daarbuiten (GL) 

 

Agendacommissie: zal signaal overbrengen 

 

• Netcongestie 

o Periodiek over spreken bij grote ruimtelijke ontwikkelingen / bedrijventerreinen (GL, 

PvdA, Stadspartij, PVV) 

 

Agendacommissie: we zullen dit in agendacommissie bespreken, is niet zozeer 

agenda-zaak, maar inhoudelijk 

 

  



• Reclamebelasting 

o Evaluatie reclamebelasting niet pas in 2025, maar eerste informatie al in 2024 bij 

vaststelling meerjarenraming, conform toezegging (CU, PvhN) 

 

Agendacommissie: verzoek zal aan college worden overgebracht 

 

• Brandweerkazerne Sontweg 

o Graag uitgebreide voorbereidende sessie / expertmeeting (niet alleen financiën, ook 

locatie, aanrijtijden) (VVD) 

 

Agendacommissie: zodra dit item van PM op datum wordt gezet, zullen we dit punt 

meenemen 

 

• Cultuuraspecten bij diverse onderwerpen 

o Bij onderwerpen als Broedplaatsenbeleid, Niemeijer, Travertijnstraat, Biotoop graag 

ook wethouder Cultuur erbij, gaat niet alleen over stenen (PvhN) 

 

Agendacommissie: we kunnen wethouder Cultuur uitnodigen bij deze onderwerpen, 

maar college bepaalt zelf wie gaat; college spreekt met één mond; als fracties vinden 

dat er bij bepaalde onderwerpen meer aandacht moet komen voor culturele aspect, 

zijn zij zelf aan zet en niet agendacommissie 

 

• Simmerenterrein 

o Graag spreken over gebruik terrein Ulgersmaweg 32, voormalig schrootbedrijf, dat 

tot ergernis van omliggende bedrijven al jaren braak ligt (PvhN) 

 

Agendacommissie: graag eerst technisch navragen en dan evt agenderingsverzoek 

met onderbouwing en bespreekpunten, dan zal de agendacommissie bezien 

 

• Locatiekeuze en vertrek Holland Casino 

o Reeds agenderingsverzoek ingediend (PVV) 

 

Agendacommissie: dank daarvoor, inmiddels door ons besproken 

 

• Professionele bedelaars 

o Graag in eerste kwartaal over spreken, agenderingsverzoek volgt (PVV) 

 

Agendacommissie: we wachten agenderingsverzoek af, in inderdaad de geëigende 

route. 

 


